

《Lost & Found》沉浸式人生體驗展 Lost & Found: Immersive Life Experience Theatre and Exhibition

該展覽展示一系列關於「失去」的物品及故事，鼓勵公眾反思如何面對人生的變幻，關心自己的情緒健康，同時了解情緒病患者的內心世界，減低對精神病的「污名」。該展覽共超過1,000名觀眾入場觀看。
The Exhibition showcases a series of "lost" items and stories about "losses", encouraging the public to reflect on how to face life's changes and care for their emotional well-being. It also inspires them to realise the inner world of people with emotional disorders, and reduce the stigma associated with mental illness. The Exhibition attracted over 1,000 attendees.



社會福利署副署長（服務）黃國進先生（左四）、韋浩文主席（左五）、行政總監蘇祐安先生（左三）與一眾嘉賓主持開展儀式。
Mr. WONG Kwok Chun, Alex (left 4), Deputy Director of Social Welfare (Services), Mr. WAI Ho Man, Herman (left 5), the Chairman, Mr. SU Yau On, Albert (left 3), Chief Executive, and other guests officiated at the Opening Ceremony.



服務焦點 SERVICE FOCUS 10.1

東華三院田灣（一九九六至一九九七總理） 幼稚園25周年校慶典禮 25th Anniversary Ceremony of TWGHs Tin Wan (1996-1997 Directors) Kindergarten

該校一直推行繪本教學，透過多元化學習和遊戲，提升幼兒閱讀能力。今年校慶以「童『閱』穿梭創未來」為主題，培養幼兒的閱讀興趣。
The Kindergarten has been practising picture book teaching to enhance children's reading ability, by means of diversified learning activities and free-play sessions. The theme of its anniversary, titled "Exploring the future in the reading journey", aimed to cultivate children's interest in reading.

活動消息 LATEST NEWS 15.1

拜訪醫院管理局 Courtesy Visit to the Hospital Authority

本院董事局拜訪醫院管理局，並就中西醫協作治療及電子藥物資料互通等議題作討論，為有需要的病患提供更適切的服務。
Board Members of the Group paid a courtesy visit to the Hospital Authority (HA) and communicate on such topics as Integrated Chinese-Western Medicine, and electronic drug record sharing, with a view to offering appropriate services to patients in need.



韋浩文主席（右七）、董事局成員與醫院管理局行政總裁高拔陸醫生太平紳士（左七）及高級職員合照留念。
Mr. WAI Ho Man, Herman (right 7), the Chairman, and Board Members took a group photo with Dr. KO Pat Sing, Tony, JP (left 7), Chief Executive of the HA and their senior staff.

韋浩文主席（左二）在行政總監蘇祐安先生（左一）陪同下，代表本院致送200萬元捐款支票予「醫院管理局慈善基金」，由醫院管理局主席范鴻齡SBS太平紳士（右二）及行政總裁高拔陸醫生太平紳士（右一）代表接受。
Accompanied by Mr. SU Yau On, Albert (left 1), Chief Executive, Mr. WAI Ho Man, Herman (left 2), the Chairman, presented a HK\$2 million cheque to the Hospital Authority Charitable Foundation. Mr. FAN Hung Ling, Henry, SBS, JP (right 2), Chairman of the HA, and Dr. KO Pat Sing, Tony, JP (right 1), Chief Executive of the HA, accepted the cheque on behalf of the HA.



韋浩文主席感謝校監和校董的領導，以及校長和副校長的努力，令教師團隊得以維持高教學質素。
Mr. WAI Ho Man, Herman, the Chairman, expressed his gratitude to school supervisors and sponsoring body managers for their guidance, as well as school principals and vice-principals for their efforts, as they were all pivotal to maintaining a high quality of teaching at TWGHs.

韋浩文主席（前排左五）、顧問局成員暨丙子年主席呂禮章太平紳士（前排左三）、顧問局成員暨乙未年主席何超蓮小姐BBS（前排右三）、庚申年主席姚中立太平紳士（前排左二）、乙亥年主席呂博碩太平紳士（前排右二）、庚子年文穎怡主席（前排左一）、辛丑年主席譚鎮國先生BBS（前排右一）、董事局成員、高級職員以及屬校獨立校董合照。
Group photo of Mr. WAI Ho Man, Herman (front row, left 5), the Chairman, Mr. LUI Lai Cheung, Frederick, JP (front row, left 3), Advisory Board Member cum Chairman 1996/1997, Ms. Maisy HO, BBS (front row, right 3), Advisory Board Member cum Chairman 2015/2016, Mr. YIU Chung Lap, Dakchison, JP (front row, left 2), Chairman 1980/1981, Mr. LUI Pok Shek, Willie, JP (front row, right 2), Chairman 1995/1996, Ms. Ginny MAN, BBS (front row, left 1), Chairman 2020/2021, Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf, BBS (front row, right 1), Chairman 2021/2022, Board Members, senior staff, and Independent Managers of Schools



活動消息 LATEST NEWS 12.1

東華三院癸卯年董事局 宴請校長及副校長 Banquet for TWGHs School Principals and Vice-Principals Hosted by Board of Directors 2023/2024

為感謝本院教學團隊，屬校董事局宴請屬下中學、小學、幼稚園和特殊學校共54所學校校長及副校長共晉晚宴。
To express our gratitude to the Group's education team, the Board of Directors hosted an evening banquet for the principals and vice-principals of 54 TWGHs secondary schools, primary schools, kindergartens, and special schools.